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Tüm MASFED Ailesine Merhaba…

2022 yılına veda ettiğimiz bu günlerde, bu yıl otomotiv 
ve özellikle ikinci el işimizle ilgili pek çok heyecan dolu 
gelişmeyi yaşamak durumunda kaldığımızı göz ardı etmemiz 
ne yazık ki pek mümkün değil...

İkinci El Yönetmeliğinde radikal değişiklikler ve 
düzenlemeler yapılmak istenmesi (ve yapılması) ile başlayan 
bu süreç, daha sonrasında piyasada oluşan yüksek rakamların 
sorumlusu ikinci el satıcılarıymış gibi yaratılmaya 
çalışılan bir hava ile devam etti.  Bazı sektör dernekleri 
kendi üyelerinin konularını dile getirmek yerine bu havayı 
körükleyen açıklamalar yaptılar. Oysa ki eşinin dostunun 
üstüne birkaç adet araç satın alan ve hiç kullanmadan satanlar 
bizim açıklamalarımız dışında pek gündeme getirilmediler. 
Arkasından da 6 ay/6000 km düzenlemesi yayınlandı. Bazı 
ilan sitelerinin belli rakam üstündeki araçlardan ayrıca 
ücret talep ettiği konularına çözüm bulmaya çalışırken hiç 
beklemediğimiz şekilde bu gündemler ile karşılaştık. 

Bir siyasi parti liderinin ‘’Bekleyin araç almayın’’  
açıklamaları ile ummadığımız durgunluklara yöneldik. 
Bütün bu olumsuz ve beklenmedik şartları yılın son 
aylarında atlatırız diye düşünürken,  bu sefer de ÖTV 
konusunda düzenleme yapılacak söylemiyle yılın son ayına 
15 gün daha kaybederek girdik.  ÖTV açıklaması yapılacağı 

gün bazı markalar zam yapmaya başlamışlardı bile ve 
nihayetinde takip eden bir hafta içinde ÖTV ile oluşabilecek 
avantajlar firmaların yaptığı zamlara yenilmiş oldu… Son 
zamanlarda sektörel anlamda yaşadıklarımız ister istemez 
hepimizin gündemini oluşturuyor ve işlerimizin de nasıl 
yönleneceğine şekil veriyor… Yaşadıklarımız içerisinde,  
döviz oynamalarını da ayrıca endişe ile takip ettiğimiz bir 
gerçek. Çünkü biliyoruz ki döviz artarsa yeni araç fiyatları 
artacak ve ister istemez sonunda biz elimizdeki araçlara da 
benzer orantıyla zam yapmak durumunda kalacağız.

Bütün bu hareketlilik içinde işini en iyi şekilde yapmaya 
çalışan kıymetli ikinci el motorlu araç satıcılarımız; 
bilinmelidir ki çok güzel bazı gelişmeler de yaşanıyor. 
Ankara’da yapmış bulunduğumuz Genel Kurul büyük bir 
bağlılık ve birliktelik içinde gerçekleşti. Bu toplantıya 
katılım sağlayan başkanlarımıza teşekkür ediyorum. 
Keza, aynı toplantıda hepimizin geleceğine dair çok 
önemli kararlara da imza atıldı. MASFED çatısı altında 
geliştirdiğimiz ve yakında sizlerle daha geniş paylaşılacak 
olan projelerimizin çalışmaları da tam gaz devam ediyor. 
Allah’ın izniyle bu projeleri de zamanı geldikçe sizlerle 
paylaşacağız.

Saygılarımla.
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